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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 21. 2. 2022 od 17:00 hodin v městském kině  

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluveni: Mgr. Petra Tojmarová, pan Pavel Urx  

  

Za MěÚ : Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FP, Ing. Petr Strnad – ved. odb. MIŽP, Pavla 

Gerhardová – zapisovatelka, Jan Svatoš – velitel MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. 

HS, Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ, Ing. Tomáš Reichelt – tajemník MěÚ 

 

Audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-

2022/zasedani-zastupitelstva-2122022 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Petr Jansa, přivítal přítomné. Zasedání bylo řádně 

svoláno a informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce a vývěsních plochách města. 

Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým programem. 

Starosta informuje o tom, že na dnešní jednání byl pozván Ing. Kubík a Ing. Pudil. Bohužel se 

ani jeden z jmenovaných nemohl dostavit. 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise 

2. Kontrola usnesení z minulých jednání ZaM  

3. Zpráva kontrolního a finančního výboru  

4. Organizační záležitosti   

5. Diskuse 

6. Závěr 

 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu 

Usnesení č. 1/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-2022/zasedani-zastupitelstva-2122022
https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta-133/zastupitelstvo-mesta-2022/zasedani-zastupitelstva-2122022
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1. ZAHÁJENÍ, NÁVRHOVÁ KOMISE 

 

Starosta určil zapisovatelkou jednání paní Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu pana Radka Provazníka a Mgr. Jakuba Zeleného. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 2/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu pana Radka Provazníka a 

Mgr. Jakuba Zeleného. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Prášek, p. Ušák, p. Kačer, p. Neliba ) 2 se zdrželi ( p. 

Provazník, p. Zelený ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: Bc. Radek Prášek, pan Stanislav 

Zdobinský a MUDr. Jiří Slavík. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 3/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: Bc. Radek 

Prášek, pan Stanislav Zdobinský a MUDr. Jiří Slavík. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

2. KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH JEDNÁNÍ ZaM 

 

Ke kontrole nejsou žádná ukládající usnesení. 

 

3. ZPRÁVA KONTROLNÍHO A FINANČNÍHO VÝBORU  

 

3.1. Zpráva kontrolního výboru  

Z důvodu opatření COVID19 a testování při příchodu na MÚ se KV nesešel, členové KV byli 

telefonicky informováni o odložení pravidelné schůzky. 

KV nebyl na zasedání 8.12.2021 ZaM pověřen žádnými úkoly. 

Kontrola usnesení RaM od 8.12.2021 do 10.2.2022 - žádné usnesení ke kontrole. 

Na posledním zasedání ZaM upozornil p. Provazník na nesrovnalost zůstatkové ceny vozu 

Multicar ve zřizovací listině SLM. Tato sestava byla opravena a uložena. 

Vypracoval - S. Zdobinský - předseda kontrolního výboru 
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V Benešově nad Ploučnicí 10.2.2022 

 

p. Zdobinský – přednesl informace ke zprávě kontrolního výboru   

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 4/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený ) 4 se zdrželi ( p. Provazník, p. Prášek, 

p. Ušák, p. Kačer ) 

 

3.2. Zpráva finančního výboru  

Termín   14.2.2022 

Datum zpracování: 14.2.2022 

Finanční výbor města Benešov nad Ploučnicí pracuje ve složení: 

Předseda: 

Martin Verner 

Členové:  

Radek Provazník, Vratislav Zíval, Jiří Zelený, Josef Urban 

Přítomni – Martin Verner, Radek Provazník, Jiří Zelený, Josef Urban  

Omluveni – Vratislav Zíval 

Hosté: místostarostka Andrea Kulíková, Lenka Sluková 

FV projednal návrh rozpočtu na rok 2022. 

Příjmy, výdaje = rozpočet schodkový (schodek bude pokrytý přebytkem finančních 

prostředků z minulých let a čerpání IÚR (4 202 000,- chybí dočerpat). 

FV byl seznámen s plánovanými i probíhajícími investičními akcemi města na rok 2022. 

Členové byli seznámeni s úvěrovou situací města a s ekonomickou situací celkově. 

Přítomní členové FV doporučují zastupitelstvu města schválení rozpočtu na rok 2022. 

Předseda: Martin Verner   

  

p. Verner – přednesl informace ke zprávě finančního výboru   

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 5/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník ) 3 se zdrželi ( p. Prášek, 

p. Ušák, p. Kačer ) 



4 
 

4. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

4.1. Zpráva o průběhu prací na objektu: „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, 

Benešov nad Ploučnicí“ 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí 4. Zprávu o průběhu prací na 

objektu: „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“. 

Důvodová zpráva: 

Na základě požadavku, vyvstalého z projednávání bodu 4.4 zastupitelstva města Benešov nad 

Ploučnicí (bod Autorský dozor CDM – Usnesení ZaM č. 44 – 46/2021), ze strany zastupitelů 

města vzešla žádost o vypracování zprávy o průběhu prací na uvedeném objektu na každé 

zasedání zastupitelstva města. Zpráva o průběhu prací tvoří samostatnou přílohu k tomuto 

dokumentu. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 6/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí 4. Zprávu o průběhu prací na objektu „Objekt 

pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník, p. Prášek ) 2 se zdrželi ( 

p. Ušák, p. Kačer ) 

 

4.2. Návrh rozpočtu na rok 2022 

 

Stanovisko odboru: 

Finanční a plánovací odbor předkládá zastupitelstvu k projednání a ke schválení rozpočet na 

rok 2022. Návrh byl projednán na pracovním zasedání zastupitelstva města dne 24. 1. 2022. 

Důvodová zpráva: 

Zastupitelstvu města je vyhrazena pravomoc projednání a schvalování rozpočtu. Rozpočet je 

zpracován v souladu s platnými předpisy, tj. zejména zákonem č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů a vyhláškou 

Ministerstva financí ČR č. 323/2002 Sb., o rozpočtové skladbě, ve znění pozdějších předpisů. 

Město Benešov nad Ploučnicí se v současné době řídí pravidly rozpočtového provizoria. 

1. Návrh závazných ukazatelů rozpočtu města na rok 2022: 

Závaznými ukazateli se stávají tyto údaje ze schváleného rozpočtu:  

▪ objem příjmů celkem, 

▪ objem příjmů v kapitolách: daňové příjmy, nedaňové příjmy, kapitálové příjmy, transfery, 

▪ objem výdajů celkem, 

▪ objem provozních výdajů celkem, 

▪ objem kapitálových výdajů celkem, 
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▪ objem příspěvků z rozpočtu města jednotlivým příspěvkovým organizacím, 

▪ objem transferů pro spolky, neziskové organizace, 

▪ objem programové dotace, 

▪ financování celkem. 

Město zveřejní rozpočet na svých internetových stránkách do 30 dnů od jeho schválení a 

současně oznámí na úřední desce, kde je zveřejněn v elektronické podobě a kde je možno 

nahlédnout do jeho listinné podoby. Tímto způsobem musí být zpřístupněn až do schválení 

rozpočtu na následující rozpočtový rok. 

2. Rozpočtové změny 

Změny rozpočtu jsou prováděny v souladu s § 16 zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů. 

Změny rozpočtu se provádějí rozpočtovými opatřeními, která jsou schvalována: 

▪ zastupitelstvem města u změny závazných ukazatelů a hrozí-li schodek rozpočtového 

hospodaření, 

▪ radou města u změny ve finančních vztazích k jinému rozpočtu, 

▪ radou města u změn v rozpočtech příspěvkových organizací 

▪ radou města změna rozpočtu v souvislosti s daní z příjmu právnických osob za město 

Benešov nad Ploučnicí. 

▪ ostatní případy, kdy dochází ke změně rozpisu rozpočtu (v rámci jednotlivých ORG), a které 

nespadají do kompetence zastupitelstva města či rady města, provádí vedoucí finančního a 

plánovacího odboru. 

 

p. Sluková – přednesla informace k návrhu rozpočtu na rok 2022 

p. Ušák – přednesl dotazy týkající se návrhu rozpočtu na rok 2022 

p. Sluková – odpověděla na dotazy na místě  

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení  

Usnesení č. 7/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje návrh rozpočtu města na rok 2022, a 

to: 

• Celkové příjmy 88 144 706,00 Kč 

• Celkové výdaje 108 888 205,67 Kč 

Financování  20 743 499,67 Kč 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník ) 3 se zdrželi ( p. Prášek, 

p. Ušák, p. Kačer ) 

http://www.benesovnpl.cz/
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Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 8/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočet na rok 2022 dle předloženého návrhu jako 

schodkový, s tím že schodek bude uhrazen přebytkem finančních prostředků z roku 2021, dále 

čerpáním investičního úvěrového rámce. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník ) 3 se zdrželi ( p. Prášek, 

p. Ušák, p. Kačer ) 

 

Starosta nechal hlasovat o třetím návrhu usnesení  

Usnesení č. 9/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Závazné ukazatele rozpočtu města Benešova nad 

Ploučnicí na rok 2022 v tomto formátu:  

Závazné ukazatele rozpočtu města na rok 2022: 

• objem příjmů celkem      88 144 706,00 Kč 

• objem příjmů v kapitolách 

  ‣ daňové příjmy      55 583 000,00 Kč 

  ‣ nedaňové příjmy      9 350 171,00 Kč 

  ‣ kapitálové příjmy      1 163 880,00 Kč 

  ‣ transfery       22 047 655,00 Kč 

• objem výdajů celkem      108 888 205,67 Kč 

• objem výdajů v kapitolách 

  ‣ objem provozních výdajů celkem    61 373 782,67 Kč   

  ‣ objem kapitálových výdajů celkem    25 261 423,00 Kč 

• objem příspěvků z rozpočtu města jednotlivým příspěvkovým organizacím 

  ‣ Služby města Benešova nad Ploučnicí   11 450 000,00 Kč 

  ‣ Služby města Benešova nad Ploučnicí - účelový na opravu bazénové vany    

           500 000,00 Kč 

  ‣ Základní a Mateřská škola Benešov nad Ploučnicí  5 400 000,00 Kč 

  ‣ Centrum dětí a mládeže Benešov nad Ploučnicí  1 800 000,00 Kč 

  ‣ Školní jídelna Benešov nad Ploučnicí ;   1 300 000,00 Kč 

• objem transferů pro spolky 

  ‣ Městský sportovní klub Benešov nad Ploučnicí  969 000,00 Kč 

  ‣ Rodinné centrum Medvídek Benešov nad Ploučnicí 100 000,00 Kč 

• objem programové dotace      500 000,00 Kč 

• objem příspěvků pro ostatní spolky a neziskové organizace 100 000,00 Kč 

• příspěvek pro Sdružení obcí Benešovska – likvidace křídlatky 50 000,00 Kč 

• příspěvek pro Centrum sociálních služeb    84 000,00 Kč 

financování celkem          20 743 499,67 Kč                                                                                                          

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník ) 3 se zdrželi ( p. Prášek, 

p. Ušák, p. Kačer ) 
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Starosta nechal hlasovat o čtvrtém návrhu usnesení  

Usnesení č. 10/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje ujednání k provádění rozpočtových opatření, která 

jsou schvalována: 

• zastupitelstvem města u změny závazných ukazatelů a hrozí-li schodek rozpočtového 

hospodaření, 

• radou města u změny ve finančních vztazích k jinému rozpočtu, 

• radou města u změn v rozpočtech příspěvkových organizací, 

• radou města změna rozpočtu v souvislosti s daní z příjmu právnických osob za město 

Benešov nad Ploučnicí 

• ostatní případy, kdy dochází ke změně rozpisu rozpočtu, a které nespadají do kompetence 

zastupitelstva města či rady města, provádí vedoucí finančního a plánovacího odboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník, p. Prášek ) 2 se zdrželi ( 

p. Ušák, p. Kačer ) 

 

Starosta nechal hlasovat o pátém návrhu usnesení  

Usnesení č. 11/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpis konsolidace příjmů a výdajů na 

rok 2022. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník ) 3 se zdrželi ( p. Prášek, 

p. Ušák, p. Kačer ) 

 

Starosta nechal hlasovat o šestém návrhu usnesení  

Usnesení č. 12/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje, že rozpis schváleného rozpočtu do plného třídění 

rozpočtové skladby dle vyhlášky č. 323/2002 Sb. je v kompetenci vedoucí finančního a 

plánovacího odboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník, p. Prášek, p. Kačer ) 1 se 

zdržel ( p. Ušák ) 

 

Starosta nechal hlasovat o sedmém návrhu usnesení  

Usnesení č. 13/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí, že při sestavování, projednávání a schválení 

rozpočtu na rok 2022 byla současně provedena předběžná řídící finanční kontrola. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník, p. Prášek, p. Kačer ) 1 se 
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zdržel ( p. Ušák ) 

 

Starosta nechal hlasovat o osmém návrhu usnesení  

Usnesení č. 14/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí, že podrobné informace o rozpočtu města je 

možné shlédnout na internetových stránkách https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-

jednotka/00261181/prehled?rad=t&obdobi=2111, dále u vedoucí odboru finančního a 

plánovacího. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Buchta, p. Černá, p. Zdobinský, 

p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Neliba, p. Zelený, p. Provazník, p. Prášek, p. Kačer ) 1 se 

zdržel ( p. Ušák ) 

 

 

4.3. Odstoupení od projektu: „Revitalizace zeleně v Benešově nad Ploučnicí“ 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí záměr odstoupit od projektu 

„Revitalizace zeleně v Benešově nad Ploučnicí“. 

Důvodová zpráva: 

Na uvedenou akci byla městu Benešov nad Ploučnicí poskytnuta dotace ve výši 1 326 413,70 

Kč, přičemž uznatelné náklady byly stanoveny na 2 210 689,50 Kč. Poskytnutá dotace tedy 

činí 60 % uznatelných nákladů. 

Celkové náklady na akci však podle projektové dokumentace byly vyčísleny na 4 374 269,43 

Kč, včetně DPH, což snižuje objem poskytované dotace na 30,32 %.  

Po první výběrovém řízení nejnižší vysoutěžená cena činila 5 649 685,25 Kč, vč. DPH. 

Vzhledem k nepoměrně vysoké vysoutěžené částce jsme se rozhodli pro opakování 

výběrového řízení, kde došlo ke snížení kvalifikačních požadavků na zhotovitele ve snaze 

snížit jak vysoutěženou, tak i původní projektovanou cenu. 

Při opakovaném výběrovém řízení jsme obdrželi 3 nabídky, a to na 4 379 383,52 Kč, 

5 843 446,15 Kč a 5 853 414,04 Kč. Vysoké nabídkové ceny byly odůvodněny zvýšenými 

cenami za mobliliář (odpadkové koše, lavičky apod.), který však v celém svém rozsahu tvoří 

neuznatelné náklady. Pokud bychom přistoupili na nejnižší nabídkovou cenu v tomto kole 

výběrového řízení, pak výše poskytnuté dotace vůči celkovým nákladům by byla 30,28 %. 

Po důkladném zvážení všech okolností, kdy udržitelnost projektu činí 10 let, výše městem 

vynaložených nákladů přesahuje 70 % celkových nákladů projektu a platby jsou dle 

rozhodnutí prováděny v režimu „ex post“ na základě žádostí o platbu, navrhujeme odstoupit 

od tohoto projektu a realizovat úpravy zeleně, která byla předmětem projektu postupně, za 

použití vlastních finančních zdrojů, s částečným využitím stávající projektové dokumentace.   

 

p. Strnad – přednesl informace k odstoupení od projektu: „Revitalizace zeleně v Benešově 

nad Ploučnicí“ 

https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-jednotka/00261181/prehled?rad=t&obdobi=2111,
https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-jednotka/00261181/prehled?rad=t&obdobi=2111,
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Usnesení č. 18/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Program na obnovu nemovitostí ležících v MPZ 

Benešov nad Ploučnicí na rok 2022. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

4.7. Zpráva o činnosti MÚ Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko MěÚ:  

Předkládáme v příloze zprávu o činnosti MÚ Benešov nad Ploučnicí za rok 2021. 

Důvodová zpráva: 

V příloze zasíláme zprávu o činnosti jednotlivých odborů MÚ Benešov nad Ploučnicí. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 19/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti MÚ Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni )¨ 

 

4.8. Výroční zpráva o poskytování informací za rok 2021 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme v příloze výroční zprávu o poskytování informací za rok 2021. 

Důvodová zpráva: 

V příloze zasíláme, v souladu s ustanovením § 5 odst. 1 písm. g) a § 18, zákona č. 106/1999 

Sb., o svobodném přístupu k informacím „Výroční zprávu o poskytování informací za rok 

2021“. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 20/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo „Výroční zprávu o poskytování informací za rok 

2021“. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

4.9. Žádost o příspěvek na dokončení obnovy krovu a hlavní věže kostela Narození Panny 

Marie v Benešově nad Ploučnicí 

 

Stanovisko: 

Předkládám Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí ke schválení žádost o poskytnutí 

příspěvku na dokončení obnovy krovu a hlavní věže kostela Narození Panny Marie 

v Benešově nad Ploučnicí. 
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Důvodová zpráva: 

Žádost o příspěvek k dotaci předložila Římskokatolická farnost v Benešově nad Ploučnicí dne 

17.1.2022. 

 

Starosta – přednesl informace k žádosti o příspěvek na dokončení obnovy krovu a hlavní věže 

kostela Narození Panny Marie v Benešově nad Ploučnicí – navrhuje částku 50 000,- Kč  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 21/2022 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo poskytnutí příspěvku na dokončení obnovy krovu a 

hlavní věže kostela Narození Panny Marie v Benešově nad Ploučnicí, ve výši 50 000,- Kč pro 

Římskokatolickou farnost v Benešově nad Ploučnicí, Kostelní 70, 407 22 Benešov nad 

Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

 

5. DISKUSE 

 

p. Provazník – dotazuje se na situaci kolem p. Pudila 

Starosta – když p. Pudil nastupoval, nebyla kůrovcová kalamita a byl mladší – podle lesního 

odborného plánu máme doporučenou těžbu ve výši 2 000 m3 materiálu dřeva (těžívalo se 800 

až 1 200 m3 ) – za minulý rok bylo vytěženo přibližen 4 500 m3, s tím je spojená následná péče 

o ten les a už je to na něj moc – prodej dřeva, kontrola ožínání, osazování, následné ožínání, 

probírky, prořezávky – je toho hodně – přišel s tím, že by chtěl skončit (vážíme si jeho práce) 

– zkusíme se domluvit tak, že bychom mu k ruce sehnali někoho, kdo by mohl tyto práce dělat  

p. Provazník – k cyklostezce – na minulém jednání ZaM říkal, ať (těžbu na cyklostezce) 

proberou na SOB – sešli se, je nějaký závěr ? 

Starosta – příští týden mají SOB 

p. Provazník – žádá o harmonogram rekonstrukce II/262 a případná dopravní opatření – 

poslat do e-mailů  

Starosta – rozešleme, to co máme k dispozici     

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

 

 

http://www.benesovnpl.cz/
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6. ZÁVĚR 

 

V čase 18:51 ukončil starosta jednání ZaM. 

 

 

Ověřovatelé zápisu :                Radek Provazník…………………………… 

 

                           Mgr. Jakub Zelený………………………… 

 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová …………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………… 

Petr Jansa 

starosta města 


